

Agenda

Algemene ledenvergadering
Locatie: D1.111

Datum: 16 april 2019

Tijd: 17.30

1. Opening
 - 17:30
2. Voorstelronde
 - 17:30 - 17:35
3. Mededelingen
 - 17:35 - 17:40
4. Vaststelling agenda
 - 17:40 - 17:45
5. Goedkeuren notulen 22-02-2019 | Stuk 2
 - 17:45 - 17:50
6. Oude actiepunten
 - 17:50 - 17:55
7. Ingekomen stukken
 - 17:55 - 18:00
8. Evaluatie kascontrolecommissie 2018 | Stuk 3
 - 18:00 - 18:30
9. Functioneren kascontrolecommissie
 - 18:30 - 19:00
10. Pauze
 - 19:00 - 19:15
11. Samenstelling kascontrolecommissie | Stuk 4
 - 19:15 - 19:45
12. Stichting Paul Erdos
 - 19:45 - 20:00
13. W.v.t.t.k.
 - 20:00 - 20:05
14. Rondvraag
 - 20:05 - 20:10
15. Sluiting
 - 20:10

Notulen Algemene Ledenvergadering

Voorzitter Joris Hartman

Notulist Maaïke Straathof

Locatie van de bijeenkomst A1.04

Datum 22 februari 2019 / 17:38 – 21:56

Onderwerpen

1	Opening	3
2	Voorstelronde	3
3	Mededelingen	4
4	Vaststellen agenda	4
5	Goedkeuren notulen 18-01-2019	5
6	Oude actiepunten	5
7	Ingekomen stukken	6
8	Driejarenplan	6
9	Jaarverslag	7
10	Financieel jaarverslag	9
11	Verslag Kascontrolecommissie	11
12	Financiële decharge	12
	12.1 KasCo	12
13	Controle overdrachtseisen	15
14	Beleidsplan kandidaat-bestuur	16
15	Begroting kandidaat-bestuur	17
16	Bestuurswissel	18

17 Wijziging samenstelling Senaat	18
18 W.v.t.t.k.	18
19 Rondvraag	19
20 Sluiting	19

1 Opening

- Aanwezigen** Joris Hartman, Tom Konijn, Maaïke Straathof, Amy Oppong, Roy van der Linden, Demi Kruijjer, Mick Rustenburg, Donna Sandtke, Thomas Goldman, Quinten Coelho, Sil Verheye, Peter Voerman, Wander van der Meer, Sebastian Zur, David Laan, Omar Ould-Boukattine, Jasper Lankhorst, Chelsea Wegman, Emma van der Grijp, Jildou Hollander, Babette Mooij, Rosa Sinaasappel, Simon Ilić, Amber van Wijck, Jaap Osseweijer, Alwan Rashid, Christiaan van Asperen, Isabelle Liesker, Jon Schoute, Maarten Post (tot 17:44 uur), Sjoerd Janse (vanaf 17:51 uur), Peter Otte (vanaf 18:19 uur), Jimmy Robinson (tot 18:55 uur), Elise Koo (tot 18:55 uur), Dylan Boahemaa (tot 18:55 uur, vanaf 19:26 uur en tot 21:13 uur), Isa Alders (tot 19:23 uur), Nanne Hempel (vanaf 19:33 uur), Milge Vysniauskaite (vanaf 19:33 uur), Joran van Apeldoorn (tot 19:46 uur, vanaf 20:09 uur en tot 20:56 uur), Max Verweg (vanaf 20:25 uur), Laszlo Schoonheid (tot 21:13 uur), Maricke Flierman (geen lid).
- De vergadering wordt geopend om 17:38 uur. Joris Hartman zit de vergadering voor. Hij vraagt iedereen zijn/haar telefoon uit te zetten en het netjes te houden.

2 Voorstelronde

Iedereen zegt zijn of haar naam zodat de secretaris van de ALV deze kan noteren.

Machtigingen Voor deze vergadering zijn de volgende machtigingen gegeven:

- Mark Snelders machtigt Wander van der Meer
- Jelle Groot machtigt Tom Konijn
- Stefanie Fijma machtigt Sebastian Zur
- Sharon de Jong machtigt Quinten Coelho
- Arthur La Rooij machtigt David Laan
- Lisa Lenstra machtigt Peter Voerman
- Robbie Rens machtigt Emma van der Grijp
- Madelon Geurts machtigt Amy Oppong
- Sander Bet machtigt Maaïke Straathof
- Jelle van Urk machtigt Demi Kruijjer
- Amber Remmelzwaal machtigt Donna Sandtke
- Ben Matthaei machtigt Omar Ould-Boukattine

- Robin van den Berg machtigt Thomas Goldman
- Guido Smit machtigt Roy van der Linden
- Hapé Fuhri Snethlage machtigt Chelsea Wegman
- 35 • James Hesp machtigt Sil Verheye
- Joseph van der Heyde machtigt Mick Rustenburg
- Tim Hoogeveen machtigt Sjoerd Janse (vanaf 17:51 uur)
- Peter Otte machtigt Jasper Lankhorst (tot 18:19 uur)
- David Hendriks machtigt Peter Otte (vanaf 18:19 uur)
- 40 • Max Verweg machtigt Simon Ilić (tot 20:25 uur)
- Ismani Nieuweboer machtigt Joran van Apeldoorn (tot 19:46 uur, vanaf 20:09 uur en tot 20:56 uur)

3 Mededelingen

Mededelingen vanuit het bestuur Tom Konijn bedankt iedereen voor zijn/haar aanwezigheid en zegt dat we van verenigingsjaar moeten wisselen. Dit doen we bij de w.v.t.t.k.

Mededelingen vanuit de Senaat Er zijn geen mededelingen.

Mededelingen van leden

- Maarten Post gaat misschien wat eerder weg en wil graag opbrengen dat we het tijdens ALV's nooit meer over de studiereis hebben. Dit lijkt hem een kwalijke zaak, omdat we Stichting Paul Erdős wel beheren en geld aan de reis geven. Hij wil dit graag ergens bespreken. David Laan reageert dat de stichting een andere entiteit is, dus dat we hier niets over kunnen zeggen. Joran van Apeldoorn zegt dat we niet de ALV van de stichting zijn, maar wel kunnen vragen waar het geld naartoe gaat.
- 50 • Sebastian Zur zegt dat volgende week vrijdag de tweede editie van de Career Day plaatsvindt en vraagt iedereen zich in te schrijven voor de workshops.
- 55 • Dylan Boahemaa, Laszlo Schoonheid en Elise Koo moeten misschien eerder weg.

Maarten Post verlaat de vergadering om 17:44 uur.

4 Vaststellen agenda

Joris Hartman leest de agenda voor. We verplaatsen punt 13 'Controle overdrachtseisen' naar na de pauze. Daarnaast gaan we het na punt 12 'Financiële decharge' hebben over de KasCo. Dit wordt een nieuw agendapunt. De agenda is vastgesteld.

5 Goedkeuren notulen 18-01-2019

Op- of aanmerkingen op de notulen hadden van tevoren gemaild kunnen worden. De voorzitter vraagt of er nog opmerkingen zijn over de notulen van 18 januari 2019. De notulen worden per pagina goedgekeurd:

- pagina 1: goedgekeurd
- pagina 2: goedgekeurd
- pagina 3: Wander van der Meer zegt dat hij verzocht heeft mokken te gebruiken en vraagt waarom daar niet aan voldaan is. Roy van der Linden zegt dat we deze plastic bekertjes nog hadden liggen. Wander van der Meer vraagt om de volgende keer wel mokken te gebruiken. Joran van Apeldoorn reageert op de opmerking van Robbie Rens op regel 45 dat in het HR staat dat de KasCo ingelicht moet worden en niet de ALV.
- pagina 4: goedgekeurd
- pagina 5: goedgekeurd
- pagina 6: goedgekeurd
- pagina 7: goedgekeurd
- pagina 8, regel 264: Sebastian Zur vraagt wat de tijdsperiode van de kangoeroewedstrijd en de oefen-LIMO is. Roy van der Linden zegt dat de wedstrijd waarschijnlijk voor de borrel van april plaatsvindt en dat daarna de oefen-LIMO gehouden wordt. Sebastian Zur zegt dat dit na de deadline van de inschrijvingen voor de LIMO is. Roy van der Linden zegt dat ze erover na gaan denken.
- pagina 9: goedgekeurd
- pagina 10: goedgekeurd
- pagina 11: goedgekeurd
- pagina 12: goedgekeurd

Behoudens eventuele spel- en taalfouten zijn de notulen goedgekeurd.

Sjoerd Janse komt de vergadering binnen om 17:51 uur. Hij heeft een machtiging van Tim Hoogeveen.

6 Oude actiepunten

Er zijn geen oude actiepunten.

7 Ingekomen stukken

Er is één stuk ingekomen, genaamd ‘ingekomen stuk 1’. Tom Konijn zegt dat dit stuk
95 niet met de overige stukken meegestuurd is, omdat het bestuur al een tijdje zat met het
idee om een brief te sturen en pas na de deadline van de stukken heeft besloten dit echt
te doen. Wander van der Meer zegt dat hij het een dermate belangrijk stuk vindt dat hij
meer voorbereidingstijd wil en stelt voor het stuk over te hevelen naar een volgende ALV.
Rosa Sinaasappel zegt dat daarbij komt dat sommige mensen aanwezig zouden willen
100 zijn bij de ALV, naar aanleiding van het stuk. David Laan wil de brief graag bespreken
bij het agendapunt dat erbij gekomen is. Peter Otte heeft Jasper Lankhorst gevraagd
om door te geven dat dit soort beslissingen van tevoren aangekondigd zouden moeten
worden en dat hij het bizar zou vinden als dit stuk bij de ALV besproken wordt. Simon
Ilić vraagt om meer uitleg over waarom de brief te laat is. Tom Konijn zegt dat er pas
105 na de deadline van de stukken besloten is de ALV hierover in te lichten, omdat er toen
nog dingen zijn voorgevallen. Joran van Apeldoorn en Chelsea Wegman zeggen dat ze
de brief vannacht om half twee pas ontvangen hebben. Tom Konijn zegt dat de brief
toen pas naar tevredenheid af was, maar dat de leden van de KasCo gistermiddag al wel
gebeld zijn om hen in te lichten over het stuk.

110

Stemming: Ingekomen stuk 1 wordt toegelaten ter bespreking tijdens deze ALV.

- Onthouding: 9
- Voor: 34
- 115 • Tegen: 14
- Blanco: 0

Besluit: Het stuk wordt meegenomen.

8 Driejarenplan

Maaike Straathof zegt dat we het driejarenplan uitgebreid besproken hebben. Er zijn
120 twee discussieavonden geweest, het plan is besproken tijdens de kandi-ALV en de afgelo-
pen weken was er nog de mogelijkheid het bestuur te mailen met input. Daarom wil het
bestuur nu graag alleen stemmen over het stuk. Als er bijvoorbeeld een zin in staat die
bij verandering een stem voor kan bepalen, kan dit nog besproken worden. Anders wordt
er gestemd over het driejarenplan zoals meegestuurd met de stukken.

125

Wander van der Meer zegt dat er onder het kopje ‘bilocatie’ staat dat er in de komende
weken een ontmoeting plaatsvindt met de contactpersonen van de VU en hij vraagt zich
af wie dat zijn. Tom Konijn zegt dat ze met Petra Erne, Erwin Peterman, Gerard Raven
en Roberta hebben gepraat. Het gesprek ging goed en er is zekerheid gegeven dat we een
130 kamer op de VU krijgen. Wander van der Meer zegt dat hij Petra ook gesproken heeft
en dat zij de kamer al in handen heeft.

Joran van Apeldoorn vraagt of een stappenplan maken voor de WebCie niet precies iets is dat je in het driejarenplan wilt zetten. Tom Konijn zegt dat dit zo is, maar dat de projecten nog niet bedacht zijn. De WebCie gaat dit wel doen. Joran van Apeldoorn stelt voor dit vast te nieten aan het driejarenplan als dit af is.

Sebastian Zur vraagt om een anekdotisch voorbeeld van een activiteit die meer gericht is op wiskundigen. Roy van der Linden zegt dat er op een spelletjesavond met Weerwolven meer wiskundigen komen, vooral eerstejaars.

Stemming: Het driejarenplan zoals gepresenteerd in stuk 3 wordt aangenomen.

- Onthouding: 6
- Voor: 46
- Tegen: 5
- Blanco: 0

Besluit: Het driejarenplan is aangenomen.

9 Jaarverslag

Tom Konijn neemt het woord. Hij licht het jaarverslag kort toe met een presentatie. Daarna is er tijd voor vragen.

Peter Otte komt de vergadering binnen om 18:19 uur. Hij heeft een machtiging van David Hendriks en de machtiging van Jasper Lankhorst komt hiermee te vervallen.

Sebastian Zur vraagt over ‘banden met de opleidingen’ wat de organisatorische problemen waren waardoor er maar twee student-docentborrels hebben plaatsgevonden. Tom Konijn zegt dat het lastig was om een paar maanden van tevoren een moment te prikken met een instituut en dat het daarop is misgelopen.

Joran van Apeldoorn zegt dat hij op veel plekken in het verslag ‘wiskundigen’ ziet staan en vindt dit een beetje pijnlijk. Hij geeft aan het kandidaat-bestuur mee om het niet ‘wiskundigen’ te noemen, maar ‘gebrek aan wiskundigen’ en hij vraagt de getallen die langskomen in de presentatie ook in het jaarverslag te noemen. Daarnaast vindt hij het een irritante manier van schrijven om een bedrag uit te schrijven in woorden achter de getallen. Hij vraagt verder of we meer of minder geld aan bedrijven vragen dan andere verenigingen. Tom Konijn zegt dat het gemixt is en dat het per vereniging verschilt. Joran van Apeldoorn vraagt waarom het verlies dat wordt gedraaid op de poflijst niet in het jaarverslag staat. Amy Oppong zegt dat er elk jaar verlies op de poflijst gemaakt wordt. Er is geëxperimenteerd met het in de gaten houden dat mensen echt poften, maar dit maakte geen verschil. Joran van Apeldoorn vindt het nuttig om dit elk jaar in de jaarverslagen terug te kunnen lezen. Hij noemt dat sommige bedragen in het jaarverslag niet kloppen met de slides of de GnuCash. Tom Konijn zegt dat de slides aangepast zijn

naar de aantallen van vandaag, dus dat deze anders zijn dan in het jaarverslag. Tot slot
175 vraagt hij waarom er gekozen is om een iPad Pro te kopen en niet een goedkopere versie,
omdat het maar één website laat zien. Amy Oppong zegt dat ze aan Robbie Rens en
Hapé Fuhri Snethlage hebben gevraagd na te denken over een nieuw tablet, omdat ze
klachten hadden over de huidige. Ze hebben een lijst gemaakt met tablets die ze geschikt
180 vonden en deze viel nog binnen de winst van de poflijst. Wander van der Meer vraagt
wat inhoudelijk de klachten waren. Amy Oppong zegt dat de staat van de huidige iPad
hen limiteerde in de mogelijkheden van de poflijst. Omar Ould-Boukattine vraagt welke
andere apparaten er aangeraden werden en welke prijzen daarbij hoorden. Roy van der
Linden zegt dat deze wel echt aangeraden werd, omdat we dan niet over twee jaar weer
een nieuwe tablet hoeven te kopen. Omar Ould-Boukattine vraagt nogmaals naar de lijst
185 en wat het minimum voorgestelde bedrag was. Amy Oppong zegt dat er een wijde range
aan bedragen was. David Laan zegt dat hij naar het punt toe wil waar wordt besproken
dat Omar Ould-Boukattine het niet eens is met de aankoop van de iPad. Joran van
Apeldoorn zegt dat hij het ook niet is eens met de aankoop van de tablet. Hij zegt dat
de poflijst zo veel winst maakt geen reden is om zo'n duur apparaat te kopen. Wander
190 van der Meer vraagt of de tablet nog in de doos zit. Dit is niet zo, dus de tablet zou
niet teruggestuurd kunnen worden mocht de ALV dit willen. Simon Ilić zegt dat hij ook
verbaasd was over de aankoop van een dure tablet voor een simpele functie, maar dat
de WebCie wel van mening was de tablet nodig te hebben. Hij vraagt waarom de tablet
nog niet hangt. Dit is omdat er nog een slot moet komen, zodat de tablet niet gestolen
195 kan worden. Joran van Apeldoorn wil meegeven dat dit soort aankopen langs de ALV
hadden gekund. David Laan zegt dat het het bestuur vrij staat dit te doen en dat hij
het idee heeft dat dit besluit weloverwogen is.

Chelsea Wegman zegt dat er in het verslag staat dat de vierde Scoop zo goed als af is,
200 maar dat is niet het geval. Daarnaast zegt ze dat er staat dat ze de rubriek 'Op stap
naar' hebben bedacht, maar dat Evelien Wooning dit in september 2017 al heeft bedacht.
Roy van der Linden verontschuldigt zich voor dat het zo verwoord is, maar zegt dat de
rubriek in de Scoop van mei zal staan met ASML en dat er ook één met TNO gepland is.

205 Simon Ilić bedankt Tom Konijn voor de presentatie en het bestuur voor dit jaar. Hij
vraagt waarom er geen promopakket uitgedeeld is bij de boekuitgifte en vooral waarom
het eerstejaarsboekje niet gedrukt is. Tom Konijn zegt dat ze hier niet aan toe zijn geko-
men, maar dat er wel Knaekpassen en gratis pofjes in de tasjes zaten. Simon Ilić zegt dat
hij het jammer vindt dat het boekje niet gedrukt is, omdat het er wel al lag. Ook vindt
210 hij het jammer dat het contact met de natuurkundeopleiding verwaterd is, zeker in deze
tijden met de bilocatie. Tom Konijn zegt dat dit specifiek gaat over het opleidingsteam
en niet over de bilocatie. Simon Ilić merkt op dat hij de kamerborrels heel leuk vond.
Verder zegt hij dat hij het niet goed vindt dat er nu een kopje 'materiële investeringen'
in het jaarverslag is ontstaan, omdat je eigenlijk alleen moet kopen wat je begroot. Hij
215 snapt ook niet waarom de iPad niet in het lijstje staat. Tom Konijn reageert met dat
wij deze investeringen niet van tevoren bedacht hadden en dat de iPad eerst onder een
andere post geboekhoud was. Simon Ilić wil opmerken over de portefeuille ICT dat de

commissie beter gevuld wordt als de portefeuillehouder zelf ook actief deelneemt aan de commissie. Hij mist de uitsplitsing van wis- en natuurkundige leden bij de cijfers en vindt
220 het goed dat ze teruggekomen zijn op het kopje ‘verenigingsproblematiek’ en dat twee van de drie problemen goed zijn aangepakt. Hij vraagt of ze denken de nieuwe toevoegingen blijvende problemen zijn. Tom Konijn zegt dat dit niet zo is, maar dat deze plek in het jaarverslag goed leek. Simon Ilić vraagt of eraan gedacht is een commissie voor het FLUX te maken. Tom Konijn zegt dat hieraan gedacht is, maar dat het bestuur het zelf
225 wilde doen. Ze hebben wel aan het kandidaat-bestuur meegegeven hieraan te denken en dit staat ook in het inwerkdocument dat voor het FLUX gemaakt is. Mick Rustenburg zegt dat ze al hebben besloten dat ze dit willen doen.

Joran van Apeldoorn zegt dat het niet de bedoeling is de winst die in een jaar gemaakt
230 wordt in de laatste twee weken op te maken en wil dit meegeven aan het volgende bestuur.

Sebastian Zur wil nog noemen dat het goed gaat met de betrokkenheid van de NSA bij het vak Oriëntatie van de wiskundeopleiding, maar dat dit miste in het stuk.

235 Jimmy Robinson, Dylan Boahemaa en Elise Koo verlaten de vergadering om 18:55 uur.

10 Financieel jaarverslag

Amy Oppong neemt het woord en hoopt dat iedereen de stukken heeft gelezen. Ze licht eerst de eindrealisatie toe. We krijgen geld terug van verzekeringen, omdat we een verze-
240 kering opgezegd hebben. Bij het gala is winst gemaakt, omdat er vanwege de baromzet geen huur betaald hoefde te worden. Ze zegt dat er gesprekken lopen met de faculteit over de facultaire subsidie en dat er minder geld staat doordat het dit jaar anders gaat. De Scoop van mei is vooruitbetaald, dus daarom staat daar iets minder.

245 Wander van der Meer zegt dat er een aantal posten op de eindrealisatie staan die niet begroot zijn. Technisch gezien zou dit onder ‘onvoorzien’ geboekt moeten worden. Daarnaast wil hij een toelichting bij de eindrealisatie en de balans, want nu is het geen financieel jaarverslag.

250 Chelsea Wegman vraagt waarom er benzinekosten van het bestuur zijn betaald voor het EJW, terwijl dit normaal gesproken niet gebeurt. Amy Oppong zegt dat dit was omdat het bestuur dringend verzocht werd langer aanwezig te zijn en dus niet met de bus mee terug kon. Joran van Apeldoorn zegt dat hij het raar vindt dat de vereniging heeft betaald voor reiskosten en zegt dat dit misschien nog terugbetaald kan worden. David
255 Laan zegt dat we het als vereniging belangrijk zouden moeten vinden dat het bestuur aanwezig is bij activiteiten als het EJW, dus dat het dan helemaal niet raar is dat reiskosten vergoed worden. Simon Ilić zegt dat het handig is als er een protocol is voor kosten die commissieleden en het bestuur moeten betalen, omdat dit bij veel commissies anders werkt.

260

Wander van der Meer zegt dat er veel meer is uitgegeven aan ‘kosten dagelijks bestuur’ dan inbegroot en vraagt hoe dit kan. Amy Oppong zegt dat een aantal dingen onder deze post gezet zijn: er is schade gereden aan een auto, de kosten van het eten van de HapCie voor de ALV’s vallen hieronder en de benzinekosten waar net over werd gesproken zijn ook onder deze post geboekt. Wander van der Meer vraagt waarom de schade aan de auto niet onder ‘onvoorzien’ is geboekt. Amy Oppong zegt dat dit stijl is. Simon Ilić zegt dat dit er wel voor zorgt dat de post ‘kosten dagelijks bestuur’ omhoog gaat, dus dat het beter wel uitgesplitst kan worden. David Laan zegt dat er veel vragen over bepaalde bedragen komen en dat dit sneller kan als er inderdaad een toelichting bij geschreven wordt. Dit wordt meegegeven aan het kandidaat-bestuur. Wander van der Meer vraagt wat er gebeurd is met de prognose van drieduizend euro winst. Tom Konijn zegt dat dit een schatting was en dat er materiële investeringen zijn gedaan. Daarnaast is de schade die gereden is bij de Masterbarbecue pas later in de realisatie gezet, omdat er eerst nog geprobeerd werd de kosten op de persoonlijke verzekering van de bestuurder of op de opleiding te verhalen. Joran van Apeldoorn vraagt waarom de reservering voor het AJW van twaalfhonderd euro niet langs de ALV is gegaan. Amy Oppong zegt dat er intern besloten is dit te doen. Simon Ilić zegt dat hij dacht dat bij de halfjaarlijkse ALV de consensus heerste om dit te doen. David Laan vindt dit wel een mooie oplossing. Joran van Apeldoorn vindt dat het geld teruggegeven moet worden aan de deelnemers. Amy Oppong zegt dat dit op de halfjaarlijkse ALV al besproken is en dat toen besloten is dat ongeveer negen euro aan elke deelnemer terugstorten minder waarde toevoegt dan het aan het lustrum-AJW te geven.

Sjoerd Janse vraagt of Amy Oppong de opgenomen crediteur en de afgeboekte debiteur kan toelichten, zodat het in de notulen staat. Amy Oppong zegt dat de crediteur gaat over een fust dat samen met de **via** gekocht is, maar dat uiteindelijk niet terugbetaald hoefde te worden. De afboeking gaat over geld dat is misgelopen bij de kaartverkoop van het symposium. Simon Ilić zegt dat er veel gereden is door het bestuur en wil zijn onvrede hierover uiten.

290

Isa Alders verlaat de vergadering om 19:23 uur.

Amy Oppong licht de balans kort toe. Ondertussen heeft het CBS betaald. Het Open Podium en de Scoop van mei zijn vooruitbetaald. Het Institute of Physics, de Media Markt, Roompot Vakanties en het VU-fonds zijn ook afgewerkt. De Media Markt staat er omdat er geprobeerd is een beamer te kopen, maar dit is niet gelukt, dus het geld is teruggestort. De UvA staat erop voor de Ouderdag en het FLUX. WCW/Vitam staat erop voor het eten van het symposium.

Wander van der Meer vraagt waarom de pofschuld van leden op deze balans veel hoger is dan vorig jaar. Amy Oppong zegt dat het komt doordat ze niet iedereen zijn/haar pofschuld heeft laten betalen voor de sluiting van het boekjaar, terwijl dit vorig jaar wel gebeurd is.

305 Dylan Boahemaa komt de vergadering binnen om 19:26 uur.

Joran van Apeldoorn vindt het bedrag bij ‘vooruitbetalingen’ heel hoog. Hij zegt dat dit niet de bedoeling is, omdat je dan voor het volgende bestuur aan het beslissen bent.

310 Sebastian Zur vraagt of de vereniging geen liquiditeitsproblemen meer heeft. Amy Oppong zegt dat ze hier geen problemen mee heeft gehad.

Simon Ilić vraagt naar verduidelijking over de afboeking van veertig euro van het symposium. Amy Oppong zegt dat het bestand voor de kaartverkoop niet goed is bijgehouden en dat daardoor de kaartverkoop niet klopte. Zij en de commissie hebben hard gezocht
315 naar het geld, maar het is niet teruggevonden, dus het is uiteindelijk afgeboekt.

11 Verslag Kascontrolecommissie

Sjoerd Janse neemt het woord en zegt dat ze veel met Amy Oppong gezeten hebben en dat ze de brief zo objectief mogelijk hebben geprobeerd te houden. Hij zegt dat er na
320 de laatste controle nog een aantal punten gevonden waren die opgelost moesten worden, in verschillende categorieën van belangrijkheid. Aangezien de belangrijkste punten zijn opgelost, adviseren ze uiteindelijk voor decharge.

Peter Otte vraagt voor Sebastiaan Arendsen of de WebCie volgens de realisatie een etentje heeft gehad, omdat hij het vermoeden heeft dat Tom Konijn dit uit eigen zak betaald heeft, omdat de KasCo de pinbon niet acceptabel vond. Tom Konijn ligt toe dat de kassa kapot was, waardoor ze alleen een pinbon konden krijgen. Hij is achter een bon aangegaan, maar dit is niet gelukt. Hij heeft een verklaring bij de declaratie gezet en het bedrag is uitgekeerd. Dit valt onder het bedrag van declaraties zonder geldige bon dat
330 in de brief van de KasCo genoemd wordt. Chelsea Wegman geeft als advies dat een brief met handtekening van de eigenaar in een dergelijke situatie ook voldoende is.

Nanne Hempel en Milge Vysniauskaite komen de vergadering binnen om 19:33 uur.

335 Simon Ilić zegt dat er in de brief staat dat er meer dan duizend euro is gedeclareerd zonder bon en vraagt of er iets opmerkelijks of noemenswaardigs was aan de declaraties, behalve dat er geen bon was. Joran van Apeldoorn zegt dat ze niet alleen om administratieve redenen om een bon vragen, maar dat je met een pinbon niet weet waar het geld aan is uitgegeven, omdat er alleen een bedrag staat. Simon Ilić noemt dat hij liever
340 had gewild dat deze gevallen uitgeschreven stonden in de brief, aangezien hij nu niet weet waar het over gaat. Hij zegt dat als er niets frappants is aan een declaratie met alleen een pinbon, het bedrag gewoon uitgekeerd zou moet worden. Hij vindt het belachelijk dat mensen niet geloofd worden en dat we als vereniging zijn doorgeslagen in het naleven van de regels. Isabelle Liesker zegt dat de bedankjes voor commissieleden niet gedefinieerd
345 zijn, dus dat er ook niet gevraagd hoeft te worden om een bon waarop staat waaraan

dit geld precies is uitgegeven. Joran van Apeldoorn zegt dat het de taak van de KasCo is de boeken te controleren en dat er zonder bon niet gecontroleerd kan worden waaraan het geld is uitgegeven. Simon Ilić wil de ernst van de situatie aankaarten en geeft een aantal voorbeelden. Zo noemt hij bijvoorbeeld dat leden die gereden hadden voor de vereniging een boekwerk van hun declaratie moesten maken, waarin de exacte route die gereden was uitgestippeld moest staan en de dagprijs van de benzine erbij gezocht werd. David Laan zegt dat het steeds terugkomt op vertrouwen en dat mensen die zich inzetten voor de vereniging niet veel werk moeten hebben aan een declaratie. Chelsea Wegman vraagt waar dan de grens getrokken moet worden. Simon Ilić zegt dat de grens getrokken moet worden bij een verdachte situatie. Joran van Apeldoorn zegt dat hij niet van elke declaratie kan weten of er een verdachte situatie is, omdat het er te veel zijn en ze kunnen niet de hele boekhouding uit hun hoofd kennen. Simon Ilić zegt dat de vereniging nu van mensen verwacht dat ze een boekwerk maken van hun declaratie, omdat Amy Oppong anders gezeik krijgt met de KasCo als ze het geld uitkeert. Hij vindt dit belachelijk en wil dat we met z'n allen gaan zeggen dat het anders moet gaan. We hebben het er nog over bij het agendapunt over de KasCo.

Joran van Apeldoorn verlaat de vergadering om 19:46 uur.

12 Financiële decharge

Stemming: Het bestuur wordt financieel gedechargeerd.

- Onthouding: 2
- Voor: 53
- Tegen: 0
- Blanco: 0

Besluit: Het bestuur wordt financieel gedechargeerd.

Joris Hartman schorst de vergadering om 19:49 uur.

Jon Schoute is na de pauze niet teruggekomen en Joran van Apeldoorn is tijdens de pauze de vergadering binnengekomen. Hij heeft een machtiging van Ismani Nieuweboer.

Joris Hartman heropent de vergadering om 20:09 uur.

12.1 KasCo

Simon Ilić wil zijn excuses maken aan de KasCo dat hij uit zijn slof schoot en hoopt dat we de discussie op gematigde toon kunnen voortzetten.

Tom Konijn neemt het woord en licht de brief toe. Hij zegt dat het niet de bedoeling was dat het stuk te laat was, maar dat dit door eerdergenoemde redenen zo is. Ze vinden het jammer dat het zo ver gekomen is, maar door de ernst van de situatie vonden ze dat ze de ALV moesten inlichten, omdat dit een ALV-commissie is. Hij zegt dat een bestuursjaar

385 iets moet zijn dat je doet omdat je het leuk vindt en dat ze dat dit jaar moeilijk hebben
gevonden, door de dingen genoemd in de brief. Ze vinden dit onacceptabel.

Sjoerd Janse wil reageren vanuit de KasCo. Hij zegt dat ze gistermiddag op de hoogte
zijn gesteld dat er een brief gestuurd zou worden met betrekking tot de werkwijze van de
390 KasCo. Zonder de exacte inhoud van de brief te weten is hij gisteren in gesprek gegaan
met Maaïke Straathof, Tom Konijn en Amy Oppong en hij heeft geadviseerd de brief niet
te sturen, met als argument dat de uitslag de motivatie van de KasCo niet ten goede zal
komen. Hij hoopte buiten de ALV te kunnen bespreken wat verbeterd kon worden en te
kijken hoe het in het begin van het volgende boekjaar zou gaan. Ook Chelsea Wegman
395 heeft Tom gisteren aangeraden de brief niet op deze ALV, maar de volgende te sturen,
omdat de leden zich op deze manier niet hebben kunnen voorbereiden. De KasCo heeft
de brief vannacht alsnog ontvangen, met het bericht dat hij ingezonden zou worden op
de ALV. Ze hebben de brief vanochtend pas kunnen lezen en hebben daardoor nog geen
tijd gehad de inhoud te laten bezinken. Ze vinden het dan ook niet gepast om nu over de
400 inhoud in discussie te gaan. Ze hadden ook het idee dat de dingen die in de brief staan al
uitgepraat waren en dat er concrete verbeterpunten besproken waren. Ze betreuren het
dat er nu geen tijd wordt gegeven om te kijken of het beter gaat. Daarnaast voegt hij
nog toe dat de situatie die eerder ontstond, ondanks de excuses van Simon Ilić, niet fijn
was. Er was veel kritiek op de brief, terwijl ze juist hoopten met een bondige brief een
405 goed beeld te geven van de situatie. David Laan heeft het idee dat er geen kritiek was
op de brief, maar op de manier waarop het is gegaan. Tom Konijn zegt dat er vandaag
meerdere malen is geprobeerd met de KasCo te spreken en dat dit niet gelukt is. Isabelle
Liesker denkt dat het juist goed is dat er een brief gestuurd is, omdat het bestuur er
ook voor had kunnen kiezen dit te bespreken zonder brief. Op deze manier is er meer
410 context zonder emoties vrij te laten. Sjoerd Janse vindt de laatste zin van brief, waarin
geadviseerd wordt twee leden niet opnieuw in te stemmen, te intens om niet op te kunnen
voorbereiden. Isabelle Liesker herhaalt dat het bestuur het ook had kunnen zeggen zon-
der brief. Chelsea Wegman zegt dat Sjoerd Janse in het gesprek had gezegd dat het ook
een mogelijkheid was om de brief niet te sturen en dat ze dachten ook dat die beslissing
415 genomen was, omdat de brief er 's avonds nog niet was. Toen de brief er de volgende
dag toch was en het bestuur vroeg om een gesprek, dachten ze dat alles al gezegd was
door Sjoerd Janse en dat het ook niets zou uitmaken om er nog over te praten. Ze zegt
dat er ook niet van hen verwacht kan worden dat ze tijd hebben voor een gesprek, op
zo'n korte termijn. Mick Rustenburg vraagt waarom Sjoerd Janse dan in het gesprek van
420 gisteravond zei dat ze nog wel wilden praten, als ze dachten dat het niets meer uit zou
maken. Chelsea Wegman reageert dat ze dachten dat de situaties die in de brief staan
al uitgepraat waren. Emma van der Grijp zegt dat het niet de fout van het bestuur is
dat de leden van de KasCo dachten dat de brief niet meer kwam, omdat ze er al over
ingelicht waren. Daarnaast vindt ze het geen legitiem argument dat ze geen tijd hadden,
425 want ze hebben vanochtend nog wel een lijst met actiepunten naar het bestuur gestuurd.
Chelsea Wegman zegt dat ze geen idee hadden wat er in de brief zou staan en dat alle
punten al besproken zijn. Ze dachten dat ze het beter konden bespreken op de ALV,
waar iedereen bij is. Joran van Apeldoorn zegt dat ze de brief nog moeten laten bezinken

en dat ze het lastig vinden om nu op de inhoud in te gaan. Ook vanmiddag hadden ze
430 daardoor niet meer tegen het bestuur te zeggen dan Sjoerd Janse eerder al gezegd had.
Rosa Sinaasappel zegt dat de laatste alinea eerder gestuurd had moeten worden, zodat
de ALV zich op dit heftige bericht had kunnen voorbereiden. Amy Oppong wil reageren
op dat er werd gezegd dat alles is uitgepraat. Ze had inderdaad na het tweede gesprek
435 dat plaats heeft gevonden met Demi Kruijer en Roy van der Linden het gevoel dat alles
was uitgepraat, maar dat het gedrag bij de laatste controle een motivatie is geweest om
deze brief te sturen. Ze vindt het niet kunnen dat er na de laatste controle, waar gezegd
is dat alles goed is, nog tweemaal een lijst met actiepunten gemaïld wordt, waarvan de
laatste vanochtend gestuurd is. Joran van Apeldoorn zegt dat er over de actiepunten al
was gezegd dat ze nog open stonden, zoals in de brief van de KasCo te lezen is.

440 Simon Ilić vraagt waarom er zo veel correspondentie is geweest tussen het bestuur en de
KasCo, omdat beide partijen aan de ALV moeten antwoorden en niet aan elkaar. Sjoerd
Janse zegt dat er veel controles waren en dat er steeds meer actiepunten kwamen. De
toon van de actiepunten kwam niet goed over bij Amy Oppong, dus toen wilden ze dat
445 gaan oplossen. De KasCo is daarom in gesprek gegaan met Amy Oppong, Roy van der
Linden en Demi Kruijer en toen zijn dingen uitgepraat en zijn er oplossingen gekomen.
Tijdens de laatste controle zijn er echter weer dingen voorgevallen, waardoor er besloten
is deze brief toch te sturen. Omdat ze hoopten dat er door te praten dingen opgelost
konden worden is er zo veel contact geweest tussen de commissie en het bestuur. Simon
450 Ilić zegt dat het niet echt gaat over inhoud en vraagt wat de aanleiding was voor dat het
misging. Hij neemt aan dat de KasCo vond dat er fouten zaten in de boekhouding en
dat is iets dat de ALV zou willen weten. Sjoerd Janse zegt dat er steeds een lijst met
actiepunten meegegeven werd en dat die iedere keer wel werden opgelost. Het was alleen
geen fijne situatie, omdat je hoopt dat de stukken goed worden aangeleverd. Simon Ilić
455 vraagt of Amy Oppong het eens was met dat dingen niet in orde waren. Ze zegt dat
dit aan het actiepunt lag. Sommige waren naar haar mening overdreven of inconsequent,
omdat het eerder in een vergelijkbare situatie wel goedgekeurd was. Tom Konijn zegt dat
ze de samenwerking met de KasCo niet goed vonden verlopen.

460 Max Verweg komt de vergadering binnen om 20:25 uur. De machtiging van Simon Ilić
komt hiermee te vervallen.

David Laan zegt dat Chelsea Wegman zegt dat het twee weken geleden uitgepraat was en
dat dit uit het niets komt. Hij denkt dat dit de kern van het probleem zou kunnen zijn,
465 namelijk dat de leden van de KasCo niet doorhebben wat ze doen met de penningmeester.
Hij zegt dat de Senaat heeft meegemaakt dat dit veel invloed heeft gehad op het bestuur
en dat dit niet de bedoeling kan zijn. Hij denkt niet dat de KasCo de boeken niet goed
controleert, maar dat het eromheen misgaat. Chelsea Wegman zegt dat ze dit jaar zijn
begonnen met anders controleren, soms zonder de penningmeester en dit was niet zo fijn.
470 Hierdoor is er waarschijnlijk frictie ontstaan tussen de KasCo en het bestuur. Ze heeft
niet het idee dat de dingen die in de brief staan het probleem waren. David Laan denkt
dat het vooral aan de communicatie lag en dat dat na het laatste gesprek niet veranderd is.

Peter Otte zegt dat er vergeten delen van de statuten gezocht en gevonden zijn om twee
475 mensen uit de commissie te verwijderen. Ze hebben dit een dag van tevoren te horen
gekregen en hij vindt schandalig dat er zo met leden omgegaan wordt. Hij vindt het ook
niet kunnen dat er op de ALV pas bekend wordt dat er een commissie ontbonden wordt.
Joris Hartman zegt dat het niet het bestuur is dat dat doet, maar dat de ALV dat doet.
Peter Otte vindt dat dit eerder bekend had moeten zijn, want dit is iets waarvoor je
480 naar de ALV gaat. Tom Konijn zegt dat ze dit doen omdat ze de vereniging zo goed
mogelijk willen achterlaten voor hun opvolgers, met een goed functionerende KasCo. Pe-
ter Otte zegt dat de opvolgers zelf kunnen beslissen of de KasCo goed functioneert en
het dan eventueel bij de volgende ALV kan aankaarten. David Laan zegt dat dit wel
bij uitstek de personen zijn die hier iets over kunnen zeggen, dus dat dit moment niet
485 gek is. Joran van Apeldoorn zegt dat je de KasCo niet kunt ontbinden, omdat je altijd
een KasCo moet hebben. Daarnaast is er een reden dat er een deadline is voor de stukken.

Wander van der Meer zegt dat we het over het verleden hebben, maar dat we het over
de toekomst moeten hebben, dus hij adviseert de voorzitter door te gaan en dit later
490 te behandelen. Er is een discussie over of de stemming op dit moment gehouden moet
worden. Rosa Sinaasappel zegt dat er op zo kort dag niets zinnigs over gezegd kan wor-
den. Emma van der Grijp zegt dat iedereen dan gewoon weer ingestemd kan worden en
dat er dan niets verandert. Simon Ilić zegt dat de discussie net over iets heel anders
ging en dat we het daar nog verder over zouden hebben, maar dat is nu niet gebeurd.
495 Hij vindt dat de discussie over de visie van de KasCo nog wel gehouden moet worden.
Alwan Rashid zegt dat er goed besproken moet worden wat wij van de KasCo en de
KasCo van het bestuur verwacht. Donna Sandtke vraagt of het een idee is om hier een
tussentijdse ALV voor te organiseren. David Laan denkt dat dit een goed idee is, maar
dat het wel belangrijk is dat er dan goed besproken wordt wat er voorgevallen is dat er
500 een oplossing gezocht moet worden. Joran van Apeldoorn zegt het heftig te vinden een
maand te wachten op de beslissing van de ALV. We beslissen dat het nieuwe bestuur
meteen een ALV gaat plannen. Simon Ilić zegt dat we er nog wel over moeten stemmen,
omdat het bestuur zich beroept op de statuten. Het bestuur snapt dat dit geen pret-
tige situatie is en vindt het goed als het over een maand wordt besproken. Joran van
505 Apeldoorn zegt dat dat niet meer de jaarlijkse vergadering is, dus dat de KasCo dan niet
meer ingestemd hoeft te worden. Joris Hartman zegt dat de ALV dit alsnog kan beslissen.

Aktie: Plan een ALV over ongeveer een maand om de discussie over de KasCo te kunnen
voeren. (Het bestuur)

510

Joran van Apeldoorn verlaat vergadering om 20:56 uur.

13 Controle overdrachtseisen

De overdrachtseisen zoals ze bij de vorige ALV zijn vastgesteld zijn niet veranderd. Tom
Konijn vraagt aan het kandidaat-bestuur of er aan de overdrachtseisen is voldaan. Ze

515 bevestigen dit.

14 Beleidsplan kandidaat-bestuur

Mick Rustenburg neemt het woord. Hij licht het jaarverslag kort toe met een presentatie. Daarna is er tijd voor vragen.

520 Wander van der Meer zegt dat er staat dat ze eens in de zes weken in gesprek gaan met de staf van VU, maar dat hij Petra gesproken heeft en dat zij daar niets van weet. Mick Rustenburg zegt dat dit op de planning staat.

Sjoerd Janse zegt dat de Mastercommissie de afgelopen jaren vrij inactief was, dus dat
525 hier rekening mee gehouden moet worden als ze deze commissie de Masterintreedag willen laten organiseren. Mick Rustenburg zegt dat hij al vier enthousiaste mensen in de commissie heeft gekregen. Simon Ilić noemt dat er al een soort introductiedag voor masters is, dus dat het een goed idee is om daarop in te haken. Sjoerd Janse zegt verder dat het verstandig is om bij het Liftweekend na te denken over of het weekend niet doorgaat
530 als er te weinig inschrijvingen zijn. Donna Sandtke zegt dat hier afgelopen jaar ook over nagedacht is, maar dat de annuleringskosten hoger waren dan de kosten om het door te laten gaan. Simon Ilić zegt dat deze situatie zich twee jaar geleden ook voordeed, dus dat er een andere boeking gedaan moet worden.

535 Chelsea Wegman vraagt of het plan is om alleen de transactiekosten voor de poffijst te schrappen of ook voor alle activiteiten. Mick Rustenburg zegt dat ze wel willen dat commissies dit inbegroten, maar dat leden het niet hoeven te betalen.

Rosa Sinaasappel zegt dat ze borrels met alleen de NSA leuker vindt dan borrels met
540 andere verenigingen, dus dat dit het waard maakt om de strijd aan te gaan met de **via** en het ACD over borrels op donderdag en vrijdag. Roy van der Linden zegt dat je de focus niet van de Maandelijkse Borrel wilt halen, dus dat je niet ook nog alleen wilt borrelen in de Brainwave naast de borrels samen met de andere verenigingen. Sil Verheye zegt dat het ook al gebleken is dat het lastig is om borrels te plannen naast de andere activiteiten.
545 Het nieuwe bestuur gaat er wel achteraan om af en toe op donderdag en vrijdag te kunnen borrelen in de Brainwave.

Dylan Boahemaa en Laszlo Schoonheid verlaten de vergadering om 21:13 uur.

550 Isabelle Liesker vraagt of ze hebben nagedacht over het opnieuw oprichten van de Alumnicommissie. Ze denkt dat als ze het nu oprichten, er genoeg enthousiaste mensen zijn. Emma van der Grijp bevestigt dit. Sil Verheye zegt dat ze het organiseren van activiteiten voor alumni wellicht in eerste instantie kunnen uitbesteden aan de KAC.

555 Sebastian Zur vindt het plan om wiskundigen te trekken goed. Hij denkt wel dat het lastig is wiskundigen in doorlopende commissies te krijgen, maar de Lezingencommissie

is een goed idee. Hij raadt aan op tijd met de ideeën voor de Masterintreedag naar Jasper Stokman, de opleidingsdirecteur van de Master Wiskunde, te gaan.

560 Simon Ilić wil het het kandidaat-bestuur op het hart drukken dat de NSA-kamer niet open hoeft te zijn van 9:00 tot 22:00 uur. Hij wil ook nog benadrukken dat het echt heel belangrijk is om een actieve houding aan te nemen in de besprekingen over de bilocatie en om de banden met de opleidingen te onderhouden. Tot slot vraagt hij of SLAAFS dit jaar weer gezeik gaat krijgen met Stichting Brainwave. Er is een discussie of dit bespro-
565 ken moet worden bij een ALV van de NSA. De conclusie is dat het ook een andere keer besproken kan worden.

Sebastian Zur wil meegeven aan de portefeuillehouder Voorraad dat er nagedacht wordt over hoeveel tijd en moeite er in de voorraad gestoken wordt en dat het bestuur daar een
570 grens trekt.

15 Begroting kandidaat-bestuur

Thomas Goldman neemt het woord en licht een aantal punten op de begroting toe. De bestuurskleding valt iets duurder uit, doordat er duurdere overhemden zijn gekocht, omdat deze beter zitten. Vanwege de reservering die gemaakt is voor het aankomende AJW
575 gaat er tweeëntwintighonderd euro naar het AJW. Voor de Masterintreedag is tweehonderd euro vrijgemaakt. Er gaat meer geld naar de student-docentborrels, omdat ze de borrels voor de opleidingen willen scheiden en er een borrel meer betaald moet worden. Ze willen vier Scoops uitbrengen. Er is meer begroot op borrels, omdat ze weer naar twee gratis rondjes per borrel willen gaan. De HapCie heeft budget gekregen en hieronder
580 zullen ook de kosten van het eten voor de ALV vallen. De Lezingencommissie krijgt meer budget, zodat er ook lezingen voor Wiskunde kunnen worden georganiseerd. Er is budget vrijgemaakt voor een notaris om de statuten te kunnen herzien. Ze willen meer geld uitgeven aan de tentamenbank, omdat ze het belangrijk vinden dat de tentamenbank up-to-date is. Een manier om daar meer geld aan uit te geven is door een lijst met
585 most wanted tentamens op te stellen en hier anderhalf keer zoveel geld aan uit te keren als normaal. De WebCie heeft meer budget gekregen, om meer serverruimte te kunnen kopen.

Sjoerd Janse vraagt of er gekeken is naar hoeveel het gaat kosten om de transactiekosten te dekken en of dit haalbaar is. Thomas Goldman zegt dat dit gaat om ongeveer vier-
590 honderd euro. Sjoerd Janse vraagt ook waarom het geld voor de Masterintreedag niet onder de Mastercommissie valt. Thomas Goldman zegt dat dit stijl is, omdat het een groot evenement is. Omar Ould-Boukattine complimenteert Thomas Goldman met zijn presentatie.

595 Chelsea Wegman zegt dat een Scoop geen vierhonderd euro, maar meer dan vijfhonderd euro kost. Omar Ould-Boukattine zegt dat de Scoops nu bij een drukker in Enschede gedrukt worden, dus dat er gekeken kan worden naar een meer lokale drukker.

Sebastian Zur vraagt of er één lezingencommissie komt voor zowel Wis- als Natuurkunde.
600 Dit is het geval. Hij vraagt waarom het bedrag bij facultaire subsidie hoger is dan op de
eindrealisatie van het huidige bestuur. Thomas Goldman zegt dat hij uit is gegaan van
de begroting van het huidige bestuur. Amy Oppong zegt dat het op dit moment lastig is
vast te stellen hoe hoog het bedrag gaat zijn, omdat de gesprekken hierover nog lopen.
Max Verweg vraagt of we ook facultaire subsidie van de VU kunnen krijgen. Hier wordt
605 over gesproken en waarschijnlijk behoort dit wel tot de mogelijkheden.

Omar Ould-Boukattine vraagt of het bedrag bij affiliatiebonus overgenomen is van de
begroting van het gouden bestuur. Dit is het geval. Maaïke Straathof reageert dat de
schatting van vijftienhonderd euro realistischer is dan de duizend euro die zij heeft bin-
610 nengehaald, omdat er in haar jaar dingen fout zijn gegaan met de affiliatielink, waardoor
er minder geld is binnengekomen.

Stemming: De begroting zoals gepresenteerd in stuk 7 wordt aangenomen.
De begroting wordt per acclamatie aangenomen.

615 **16 Bestuurswissel**

Stemming: Het 44ste bestuur wordt aangesteld.
Het 44ste bestuur wordt per acclamatie aangesteld.

De Senaat neemt het woord en wenst het nieuwe bestuur veel succes. Ze houden de
620 jaarlijkse ceremonie.

17 Wijziging samenstelling Senaat

David Laan neemt het woord en zegt dat Isabelle Liesker uit de Senaat gaat. Ze heeft er
twee jaar in gezeten en hij bedankt haar namens de vereniging. Applaus! Er komt dus
een plek vrij in de Senaat, maar deze hoeft niet per se nu gevuld te worden. Er is ook
625 niemand die zich kandidaat stelt.

18 W.v.t.t.k.

- Het verenigingsjaar wordt gewijzigd naar 1 februari 2019 tot 31 januari 2020.
- Wander van der Meer neemt het woord en zegt dat de voorzittershamer nogal klein
is. Mark Snelders, Stefanie Fijma, Sebastian Zur, Omar Ould-Boukattine en hij
630 geven daarom een grotere hamer aan het bestuur en ze hopen dat deze op volgende
ALV's gebruikt zal worden.

19 Rondvraag

- Simon Ilić vraagt om bij de volgende ALV Stichting Paul Erdős te agenderen. Hij vraagt ook wat het Actieveledenbedankje van dit jaar was, aangezien dit op de realisatie staat. Tom Konijn zegt dat dit er inderdaad op staat, maar dat het nog niet uitgegeven is.

Aktie: Agendeer Stichting Paul Erdős bij de komende ALV. (Het bestuur)

- Wander van der Meer vraagt of de vergadering gesloten kan worden met een hamerslag met de nieuwe hamer.

20 Sluiting

De vergadering wordt gesloten om 21:56 uur.

Actielijst

- Plan een ALV over ongeveer een maand om de discussie over de KasCo te kunnen voeren. (*Het bestuur*)
- Agendeer Stichting Paul Erdős bij de komende ALV. (*Het bestuur*)

31 maart 2019

Geachte ALV,

Middels deze brief zou ik willen solliciteren voor een positie binnen de Kascontrolecommissie.

Ik ben Jasper Stammes en ik ben eerstejaars Wiskunde. De recente discussies over de functie en het functioneren van de KasCo zijn aanleiding voor mijn sollicitatie. Ik denk te voldoen aan de wensen die de ALV heeft van een lid van de KasCo. Ik heb interesse in de financiën van de vereniging en het lijkt me een leerzame ervaring om hier langere tijd aandacht aan te besteden.

Ik ben al lid van de kascontrolecommissie van scoutinggroep en bijbehorende stichting Rover Crofts te Bilthoven, en sinds kort ook van de PvdA afdeling gemeente De Bilt. De financiën van die verenigingen zijn beperkter dan die van de NSA maar ik heb een goed beeld van het werk van een penningmeester en hoe het is dat te controleren. Ik ben gemotiveerd om te leren van huidige en voormalige leden van de kascontrolecommissie en tegelijkertijd ook zelf na te denken over een werkwijze die aansluit bij de wensen van de ALV.

Ik hoop de ALV hiermee voldoende ingelicht te hebben.

Met vriendelijke groet,

Jasper Stammes